
Grundejerforeningen Farumvænge Referat fra bestyrelsesmøde 2019

Referat fra bestyrelsesmøde .  2019-07-01 

Deltagere: Henrik, Jens, Pia, Søren 
Fed: Referant.  
Kurisiv: Afbud 

Næste bestyrelsesmøde: September, dato tbd. 

Agenda 

1. Godkendelse af forrige referat  
Punkter fra generalforsamling 
2. Vejfest 
3. Nabohjælp skilte 
4. Bom ved sti 
5. Lukket facebook gruppe 
6. Girokort 
7. Persondatalov 
8. Evt 

Punkt Aktion

1) Godkendelse af forrige referat 
Referatet fra generalforsamlingen er godkendt

N/A

2) Vejfesten er sat til 24/8. 
Der afholdes vejfestudvalgsmøde 9/7 kl 19 

Søren: Indkalder

3) Nabohjælp skilte 
Bestyrelsen har undersøgt mulighederne for nabohjælpe 
skilte: Hvis der skal stå skilte ved alle "indgange" skal 
der ca 10 skilte til á 350 kr dertil kommer standere og 
der skal hentes tilladelse af kommunen hvis de ikke står 
inde på privat grund. 
Jens har hørt kommunen og det lyder temmelig 
omstændigt at få lov til at sætte et skilte op.  
Hvis bestyrelsen beslutter at gå videre med skiltene skal 
det godkendes på kommende generalforsamling. 

Søren: Sætter punktet på næste møde.

4) I rapporten fra Tryghedsvandringen var der forslag til 
at sætte en bom op ved Farumgyde Gydevej hvor stien 
der går ind til stikvejen til Nordtoftevej. 
Foreningen sætter ikke en bom op i denne omgang. 
Bestyrelsen vurderer at udgifter/indsats ikke står mål 
med gevinsten.

N/A

5) Lukket facebook gruppe 
Bestyrelsen starter en lukket FB gruppe op som et 
supplment til hjemmesiden.

Henrik: Starter gruppen op.
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6) Girokort. 
Bestyrelsen har besluttet at når foreningen løber tør for 
girokort, vil der ikke blive investeret i nye. I stedet vil der 
sendes en seddel ud med indbetalingsinformationer. 

Jens: Udsender seddel i stedet for giro

7) Persondatalov 
Iht lovgivningen skal alle foreninger have et skriv der 
omhandler persondata. Hvilke data foreningen indsamler og 
opbevarer osv. 

Jens: Fremskaffer eksempel på brugbag 
Persondata skriv

8) Evt 
Hækkene i svingene på stikvejen Nordtoftevej/
solbakken er blevet meget brede. 

Bestyrelsen udsender et infobrev med opfordring til af 
holde hækkene samt kommunens krav til hæk-klipning

Søren: Laver et udkast

Punkt Aktion
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